
Title (en)
Fragmentation case for a metallic explosive warhead, and method for manufacturing it.

Title (de)
Splittermantel für metalische Explosivkörper sowie Verfahren zu seiner Herstellung.

Title (fr)
Enveloppe à fragmentation pour engin explosif métallique et son procédé de fabrication.

Publication
EP 0312491 A1 19890419 (DE)

Application
EP 88810612 A 19880909

Priority
CH 402387 A 19871014

Abstract (en)
[origin: WO8903500A1] The fragmentation shell has a one-piece hollow body (1) provided with predetermined breaking points, at least one part (4)
of said body being divided by at least one separating cut (5) which forms a separating gap. The separating gap is arranged in such a way that the
hollow body retains a one-piece form. The adjacent faces of the separating cut in the separating gap are brought into contact with and fixed to, each
other.

Abstract (de)
Der Splittermantel weist einen einstückigen, mit Sollbruchstellen versehenen Hohlkörper (1) auf, welcher mindestens in einer Partie (4) durch
mindestens einen, einen Trennspalt ausbildenden Trennschnitt (5) unterteilt ist. Der Trennschnitt ist so angelegt, dass der Hohlkörper als
einstückiges Gebilde bestehen bleibt. Die im Trennspalt einander benachbarten Trennschnittflächen sind in Anlage aneinander gebracht und in
Anlage aneinander fixiert.
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